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Úvodník starosty:

Vážení občané,

v úvodu mi dovolte, abych poděkoval všem, kteří letos navštívili volební místnost , a vhozením  řádně 
vyplněného volebního lístku se snažili ovlivnit dění v Ráječku na další čtyři roky.
Letošní  volby v naší obci ukázaly, že v Ráječku mají lidé o komunální politiku zájem. Vždyť na 
kandidátkách různých volebních seskupení se objevilo 90 jmen, což je každý jedenáctý občan Ráječka 
starší osmnácti let.  Podle volebních výsledků se také ukázalo, že každý jednotlivý hlas má svou váhu 
. Vždyť o pořadí mezi kandidátkami na třetím, čtvrtém a pátém místě rozhodlo pouhých devět hlasů. 
A pouhý jeden jediný hlas rozhodl, že volební strana „ Za Ráječko krásnější“ získalo v novém 
zastupitelstvu tři mandáty a „ Ráječkovské ženy“ mandáty pouze dva.
Po složitých povolebních jednáních do níž zvolení zastupitelé vstupovali s různými představami a 
ambicemi, bylo na ustavujícím zasedání zastupitelstva zvoleno nové vedení obce. Jako nově zvolený 
starosta cítím závazek vůči Vám, občanům a budu se snažit pracovat a rozhodovat ve Vašem zájmu.
Těší mě velký zájem ráječkovských občanů o věci veřejné a celkové  dění v naší obci. Přivítám 
jakékoliv návrhy  a podněty pro zlepšení života u nás v Ráječku a budu reagovat na případná 
upozornění na nedostatky v naší obci. Přijďte na obecní úřad, nebo svoji připomínku napište a vhoďte 
do schránky na obecním úřadě. Nebojte se oslovit „ svého“ zastupitele. Téměř na každé ulici bydlí 
zastupitel, který vám odpoví na Vaše dotazy, nebo přednese Vaši připomínku na  jednání rady nebo 
zastupitelstva.Ptejte se našich zastupitelů na vše, co Vás zajímá.  
V příštích čtyřech letech nás čeká mnoho práce, aby život v Ráječku byl pro nás všechny lepší. Naše 
práce nebude snadná. 
Vážení spoluobčané, buďte trpěliví a tolerantní. Nehledejte ve všem jen to špatné. Je snadné někoho 
kritizovat , ale obtížnější zapojit se podle svých možností do veřejného života. Navštěvujte akce, které 
pro Vás připravuje zastupitelstvo nebo společenské organizace Ráječka. Několik let  jsme právem 
kritizovali, že se u nás nic neděje. Zúčastněte se aktivně společenského, kulturního a sportovního 
života naší obce. 
Na závěr bych chtěl všechny občany pozvat na veřejná zasedání zastupitelstva obce, kde máte 
možnost podat jakýkoliv návrh či připomínku k dění v obci a vidět v „akci“ zastupitele, kterým jste 
dali ve volbách důvěru.

Vít Rajtšlégr, starosta.

Obecní úřad dříve a nyní

Vážení občané Ráječka,

předem Vám chci poděkovat za důvěru, kterou jste Ráječkovským ženám dali  ve volbách do 
zastupitelstva obce. Na ustavujícím veřejném zasedání zastupitelstva obce jsem byla zvolena do 
funkce 1. místostarostky naší obce. To mi dalo podnět zapátrat v kronikách obce a zjistit, zda je to 
poprvé, kdy se ve funkci starosty nebo místostarosty objevuje žena. Zjistila jsem, že to tak skutečně 
je. Až do dnešní doby byli zatím na postu starosty, místostarosty, v dřívějších dobách předsedy, 
místopředsedy, náměstků místního národního výboru, rychtářů jenom muži.
Pro zajímavost uvádím ,,První muže“ naší obce, jak jsou uvedeni v kronice:



až do roku 1848 stáli ve vedení obce rychtáři.

rychtář:                                         Josef Blažek
poslední rychtář:                        Jan Blažek
starostové:
František Svoboda                   1848   ? (v kronice jsem nenašla přesný údaj)
František Skoták                       1913 – 1919
Jan Jakubec                              1919 – 1927
František Stloukal                     1927 – 1938
Jan Klimeš                                 1938 – 1945
předsedové MNV:
Stanislav Stloukal                     1945 – 1948
Karel Macháček                        1948  1950
František Zábranský ml.          1950 – 1951
Bohumil Stloukal                       1951 – 1952
Josef Martinek                           1952 – 1954
Karel Zezula                               1954 – 1957
Karel Kučera                              1957 – 1964
Robert Vymazal                         1964 – 1990
a znovu starostové:
RNDr. Oldřich Dryšl                  1990 – 1998
Josef Tesař                                1998 – 2006
Vít Rajtšlégr                                2006

Moje funkce místostarostky je uvolněnou funkcí člena zastupitelstva obce, to znamená, že mě i nadále 
najdete na obecním úřadě. Doposud na obecním úřadě pracoval uvolněný starosta pan  Josef Tesař a o 
administrativu úřadu jsem se starala společně s paní Janou Žabkovou.. V listopadu byla na obecní 
úřad přijata slečna Eva Skotáková, která se velmi rychle zapracovává. O chod obecní knihovny a 
provoz veřejně přístupného internetu  se stará knihovnice Ivana Zapletalová. Správcem obecního lesa 
je Ing. František Musil a hřbitova pan Rudolf Stejskal. O vzhled naší obce se starají pan Oldřich 
Magda a Roman Hanák.

Chtěla bych Vám říci, že pokud budete mít jakýkoliv problém, dotaz, nebudete si vědět s něčím rady, 
nebojte se a přijďte nám o tom povědět na obecní úřad.  Budeme se ze všech sil snažit Vám pomoci. 
Přivítáme názory, co se Vám líbí a nelíbí, co by se mělo v obci udělat nebo nedělat.

Katka Martinková
Místostarostka

Usnesení z ustavujícího zasedání zastupitelstva obce Ráječko, konaného dne 
1. listopadu 2006 v 18.00 hodin v budově „ Staré školy“

1.) Zastupitelstvo obce Ráječko schvaluje program dnešního jednání.

2.) Zastupitelstvo  obce  schvaluje člena mandátové komise pana Miloslava Měšťana.

3.) Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu pana Měšťana z mandátové komise o ověření 
výsledku voleb.     



4.) Zastupitelstvo obce  schvaluje jako způsob hlasování veřejné hlasování.

5.) Zastupitelstvo obce schvaluje volební řád.

6.) Zastupitelstvo obce schvaluje předsedu volební komise pana Miloše Růžičku.

7.) Zastupitelstvo obce schvaluje člena volební komise pana Lubomíra Zapletala.

8.) Zastupitelstvo obce  schvaluje  členku volební komise Evu Juračkovou.

9.)Zastupitelstvo obce Ráječko volí do funkce neuvolněného  starosty obce pana Víta Rajtšlégra.

10.) Zastupitelstvo obce Ráječko volí do funkce uvolněné 1.místostarostky Kateřinu Martinkovou.

11.) Zastupitelstvo obce Ráječko volí do funkce  neuvolněného 2.místostarosty pana Jaroslava 
Klimeše.

12.) Zastupitelstvo obce volí do funkce člena rady obce pana Zdeňka Přibyla.

13.) Zastupitelstvo obce volí do funkce člena rady  obce  pana Jana Hrnčíře. 

14.) Zastupitelstvo obce zřizuje finanční a kontrolní výbor zastupitelstva obce Ráječko.
Zastupitelstvo obce jmenuje do funkce předsedy finančního výboru pana Jiřího Škaroupky.

15.) Zastupitelstvo obce jmenuje do funkce člena finančního výboru paní Dagmar Štěrbáčkovou.

16.) Zastupitelstvo obce jmenuje do funkce člena finančního výboru pana Lubomíra Zapletala.

17.) Zastupitelstvo obce Ráječko jmenuje do funkce předsedy kontrolního výboru pana Iva Grima.

18.)Zastupitelstvo obce Ráječko jmenuje do funkce člena kontrolního výboru pana Miloše Růžičky.

19.) Zastupitelstvo obce Ráječko jmenuje do funkce člena kontrolního výboru pan Světlu 
Havlíčkovou.

20.) Zastupitelstvo obce Ráječko schvaluje odměny neuvolněným členům zastupitelstva obce podle 
přílohy č.1 k Nařízení vlády č.50 ze dne 22.2.2006, kterým se mění Nařízení vlády č.37/2003 Sb., o 
odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů  ve výši  neuvolněný 
starosta:    19 840, Kč ;neuvolněný místostarosta:18 420, Kč; neuvolněný člen Rady:1 280, 
Kč;neuvolněný předseda výboru nebo komise:1 110, Kč; neuvolněný člen výboru nebo komise:910, 
Kč;neuvolněný člen zastupitelstva: 450, Kč.

Starosta obce konstatuje, že byly vyčerpány všechny body schváleného programu dnešního 
ustavujícího zasedání zastupitelstva obce, poblahopřál všem nově zvoleným zastupitelům a poděkoval 
dosavadnímu starostovi panu Josefu Tesařovi, který vykonával funkci starosty dvě volební období za 
velký kus práce, kterou pro naši obec vykonal.
Poté byl zasedání v 19.00 ukončeno.

Zapsala:  Jana Žabková



OBEC  RÁJEČKO ZVE VŠECHNY  OBČANY NA

ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU

V sobotu 2.prosince v 17.00 hodin

Před budovou Základní a Mateřské školy 

Program:   Vystoupení žáků MŠ a ZŠ
                            Rozsvícení vánočního stromu
          Mikulášská nadílka

  

Ráječko po volbách…

        Nejdříve bych chtěl jménem všech našich kandidátů, upřímně poděkovat voličům za projevenou 
důvěru, kterou našemu volebnímu uskupení, svým hlasováním vyjádřili. Takovýto úspěch nás 
opravdu velmi mile překvapil a považujeme jej za obrovský závazek do budoucna. 
    Vzhledem k stále množícím se dotazům na povolební vývoj v obci a v duchu našeho volebního 
programu, Vás zkusím touto cestou informovat. Všechny volební strany předem deklarovaly vyvážené 
požadavky a férový přístup. ČSSD prosazovala spolu s „RÁJEČKOVSKÝMI ŽENAMI“ pro ČSSD 
starostu a pro „RÁJEČKOVSKÉ ŽENY“ místostarostku. My jsme podporovali vyváženější model, 
kde by bylo v užším vedení zastoupeno širší názorové spektrum. ČSSD a „RÁJEČKOVSKÉ ŽENY“ 
posléze navrhly funkci 2.místostarosty, kterou nabídly našemu uskupení. My jsme tento model 
odmítli, protože jsme to považovali za účelové vytváření postů a plýtvání obecními finančními 
prostředky. Bohužel, na ustavujícím zasedání ZO náš názor nezískal většinovou podporu. Funkci 
2.místostarosty přijal zástupce KSČM. Tuto funkci jsme nemohli podpořit i přes to, že byl na ni 
navržen zastupitel, který je nepochybně zkušenou osobou a dobře znalý místního prostředí.
    Když pomineme nezvyklý počet funkcionářů na obec s cca 1200 obyvateli, tak pokud vezmeme v 
úvahu měsíční odměnu neuvolněného 2.místostarosty cca 18500 Kč, tak se dostaneme na částku cca 
240 000 Kč ročně. Jen pro srovnání, je to částka přibližně odpovídající 1/2 ročně vybraných poplatků 
od občanů, za svoz a likvidaci komunálního odpadu. Vzhledem k tomu, že obec začne od příštího 
roku splácet historicky největší úvěr na kanalizaci, považujeme to za přinejmenším nezodpovědné 
jednání. 
    
S přáním příjemného prožití vánočních svátků
                                                                                                                                  Jan Hrnčíř
                                                                                                                           „Za Ráječko 
krásnější…“        

                                         neuvol.                                uvol.                           neuvol.
                                         starosta                              místostar.                 místostar.
měs. odm.                   19 840 Kč                             31 210                       18 420



zákon. odv.                                                                  10 900

roč. nákl.                       238 080 Kč                          505 320 Kč               221 040 Kč

celk. roč. nákl.                                                            964 440 Kč     

nákl. za 4 roky                                                          3 857 760 Kč  

                        

Ráječko po volbách …reakce starosty, aneb když se řekne „A“ je třeba říct i „B“

Vážení občané, nechtěl jsem nikdy žádným způsobem vyhrocovat situaci v obci ani v zastupitelstvu, 
tím méně debatovat v tomto duchu na stránkách obecního zpravodaje. Bohužel článek pana Hrnčíře 
plný polopravd a nepravdivých informací mě k tomu nutí. Nebudu se dlouze rozepisovat, pouze uvedu 
fakta a nechám na Vás, občanech, abyste si udělali obrázek sami.

Vezmu to od konce: pan Hrnčíř jako radní s předvolebními i povolebními ambicemi na starostu obce 
by měl pokud možno uvádět celá fakta a účelově je nezkreslovat.  Je to pouhé opomenutí, a nebo 
záměr ? Jedná se konkrétně o uveřejněnou tabulku odměn, ve které bohužel chybí srovnání s minulým 
obdobím. Ostatně na jiném místě zpravodaje, konkrétně v usnesení zastupitelstva obce si můžete 
přečíst konkrétní a přesné částky odměn, takže vůbec nechápu, proč je zde pan Hrnčíř znovu uvádí. 
Uvedu proto tyto informace na pravou míru: 
V minulém období obecní úřad fungoval podle schématu – uvolněný starosta, neuvolněný 
místostarosta, což byl včetně odvodů celkový náklad 69 576, Kč měsíčně.
V tomto volebním období a při schématu – neuvolněný starosta, uvolněný a neuvolněný místostarosta 
číní tento náklad 80 370, Kč měsíčně.
Okamžitou reorganizací obecního úřadu byla získána úspora ve výši 11 700, Kč měsíčně, což 
odpočteno od výše uvedené částky činí 68 670, Kč za měsíc.
Takže v novém uspořádání šetříme měsíčně částku 906, Kč, což je za celé volební období 43 488, 
Kč a je nás na práci o jednoho více. A to je právě to „B“, což pan Hrnčíř jaksi ve svém článku 
zapomněl uvést. 
Pořád si ale myslím, že práce starosty nebo místostarosty a samozřejmě i radního nebo zastupitele 
není snad jen o penězích, ale hlavně o práci. O práci, ve které se nehledí na čas ani námahu. Jde o 
veřejnou službu se vším všudy. S tím, že si každý nosíme problémy obce domů, ve dne v noci o nich 
přemýšlíme a také jsme neustále k dispozici pro řešení krizových situací a také tyto situace umíme 
řešit. A peníze ? Ty se jistě dají vydělat i snáz a s čistou hlavou. 
 Věřím, že všichni funkcionáři obce dokáží občanům svou prací, že rozhodnutí zastupitelstva o změně 
organizační struktury bylo správné. Má představa je ta, že po jednom roce fungování provedeme v 
zastupitelstvu obce  analýzu a případně přehodnotíme tuto strukturu a funkční zařazení.
Dále uvádím na pravou míru informaci, že obec začne až příští rok splácet úvěr na kanalizaci. Již v 
minulých letech, prakticky již od schválení projektu kanalizace se obec podílí na financování tohoto 
projektu ze svého rozpočtu. Tato problematika by zabrala celý článek, tak podrobnější rozbor 
zveřejním v některém dalším zpravodaji.
K interpretaci před a hlavně povolebních vyjednávání se nechci příliš vyjadřovat, snad jen to, že jsem 
se asi účastnil jiných než pan Hrnčíř. 
Poté co se neprosadil jako kandidát na starostu obce, mu byl nabídnut post místostarosty, s čímž 
nejprve souhlasil, potom se ovšem rozhodl se své kandidatury vzdát. Snad proto, že si uvědomil 



rozsah práce.Tuto funkci také odmítl pan Přibyl z důvodů pracovního zaneprázdnění. Na toto místo 
byl tedy  navržen a posléze schválen zastupitelstvem obce p. Jaroslav Klimeš, o jehož popularitě v 
obci svědčí jeho volební výsledek.Po měsíci společné práce musím konstatovat, že pan Klimeš je 
opravdu přínosem a jeho znalost obce je pro mě a věřím, že i pro většinu zastupitelů, neocenitelná.
Ve všech jednáních, kterých jsem se zúčastnil, všichni deklarovali vůli se dohodnout ve prospěch 
obce. Každé uskupení navrhovalo své kandidáty na různé funkce. Nakonec v pětičlenné radě zasedají 
zástupci pěti různých volebních uskupení a šestému, na které místo v radě nezbylo, připadlo vedení 
nejdůležitějšího  kontrolního výboru.
Závěrem mi dovolte, abych vás ubezpečil o tom, že já osobně jsem s koncem voleb odhodil jakékoliv 
dělení na to, kdo za jaké volební uskupení kandidoval a bude mě už zajímat pouze přínos jednotlivých 
radních a zastupitelů pro Ráječko. Na tom se ostatně shodli všichni zastupitelé na povolebních 
jednáních i na ustavující schůzi nově zvoleného zastupitelstva. Nebo jsem byl zase někde jinde? 
 
Vít Rajtšlégr, starosta

Reakce na článek    „Ráječko po volbách“

Vážení občané, když jsem si ve středu ráno prohlédla  návrh listopadového zpravodaje, nemile mě 
překvapil článek, kde pan Hrnčíř popisuje povolební jednání. Po přečtení musím reagovat. Popíši 
Vám situaci z mého pohledu. 
Ve článku jsou uvedeny   věci, které se nezakládají na pravdě a které mi nejsou jasné. Není mi známo 
na základě čeho nabádá 15 členů  zastupitelstva, aby se „ umoudřili“a přehodnotili svá rozhodnutí. Po 
volbách, na prvním jednání jsme se všichni domluvili, že politické strany na komunální úrovni půjdou 
stranou  a  všech 15 zastupitelů bude na stejné linii. Proto také jednaly všechny volební uskupení 
dohromady. Na  zastupitelích  bylo zvolit takovou variantu vedení obce, aby byla pro naši obec nejvíce 
přínosná. Proběhlo několik jednání, kde byla příležitost vyjádřit svoje požadavky a představu, jak by 
měla  obec dál fungovat a s jakým vedením. Z předchozích zkušeností vím, že v obci naší velikosti je 
nutností, aby  na obecním úřadě pracoval alespoň jeden uvolněný zastupitel. Je nemožné, aby  naši 
obec zastupoval  starosta i místostarosta neuvolněný, jak bylo také  navrženo. Každý den přicházejí na 
obecní úřad občané, kteří chtějí mluvit se starostou nebo místostarostou. Všichni víte, že úřední 
hodiny jsou na dveřích vyvěšeny pouze z formálního hlediska a že úřad je pro Vás otevřen každý 
pracovní den. Usilovali jsme o to, aby tato služba pro občany byla zachována i nadále a nebyla 
omezena jen na určitý den v týdnu.  Z tohoto důvodu jsem se ucházela o místo uvolněné 
místostarostky. Starostou byl navržen pan Rajtšlégr, který má  s vedením a chodem obce velké 
zkušenosti, které jsou v současné době, kdy je den co den  jednání ve věci budování splaškové 
kanalizace, výstavby v lokalitě Padělky a mnoho dalších jednání a schůzek, cenné a nezbytné. 
Ze své zkušenosti mohu říci, že nic není jednoduché a i tato jednání  provází nemalé problémy, které 
neustále řešíme. Práce neustále narůstá. To byl také  důvod, proč zvolit z řad zastupitelů ještě jednoho 
neuvolněného místostarostu. Neuvolněný místostarosta pan Klimeš se za první měsíc ve funkci 
zúčastnil mnoha jednání, řeší spoustu věcí v „terénu“. Je kdykoliv k dispozici. Spolupráce je výborná. 
Jsem toho názoru, že starostou a místostarostou obce naší velikosti by měl být člověk, který Ráječko 
dobře zná a pokud ho lidé potkají a osloví na ulici, tak bude vědět, o koho se jedná. Ráda reaguji a 
odpovídám na   otázky , které mi občané pokládají přímo na ulici. Na úřadě řešíme věci, které se 
týkají osobních problémů občanů a  k porozumění těchto  problémů individuálního rázu je potřeba 
svoje spoluobčany dobře znát.

Nebo jinak  jak řekl občan ze Žleba „ Kdo neví, kde bydlel Rumpál, musí se ještě hodně od 
ráječkovských učit“ :).



Máme před sebou čtyřleté volební období, nemalé a nelehké úkoly  a každý z nás, ze zastupitelů  má 
prostor k tomu, aby ukázal, že je pro obec přínosem, že má o občany Ráječka zájem. Každý má šanci 
ukázat, že si důvěru voličů zasloužil a dělá vše pro to, aby se Ráječko dále rozvíjelo a stalo se malým 
rájem našim Ráječkem.

Katka Martinková
místostarostka

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy – rekonstrukcí, oprav, údržbových a 
revizních prací – bude v naší obci přerušena dodávka elektrické energie:
                  ve  středu 13. prosince 2006 od  7:00 do 16:30 hod
Vypnutá oblast: 
lokalita Na Výsluní – řadovky, školka, objekt ZD, restaurace Nová, autoopravna
část obce kolem hřiště – ul. V Hájíčku, Sadová od ul. V Hájíčku po ul. Sokolská, ul. Sokolská od ul. 
Sadová po garáže, ul. Sportovní, ul. Svitavská, ul. Osvobození od ul. Svitavská po ul. Nová vč. LPG.
Děkujeme Vám za pochopení.
E.ON Česká republika, a.s.

      
       PORADNÍ MÍSTO V RÁJEČKU

Česká pojišťovna oznamuje občanům, že pojišťovací poradce pan Zdeněk Benke bude poskytovat 
vysvětlující informace k pojištění , zejména vysvětlí zrušení placení formou poštovních poukázek.
Poradit se můžete v  malé zasedačce  ve Staré škole v Ráječku  od 14.00 – 18.00 hodin  
jednou za dva týdny  vždy ve středu :
6.12.2006,  20.12.2006,  3.1.2007,  17.1.2007,  31.1.2007 a dále každou lichou středu v roce 2007.

Kontakt: Zdeněk Benke,  email: zdenekbenke@seznam.cz , tel: 774 339 339

Jeden obyčejný člověk ?

Máme za sebou letošní období tzv. dušiček, kdy jsme chodili na hřbitov a vzpomínali 
na členy našich rodin , kteří již nejsou na tomto světě a na všechny naše předky a známé, 
kteří nám byli blízcí.
A vzpomínali jsme s láskou a vděčností za to, že my jsme tady, že můžeme žít a pracovat tak,
jak oni nás vychovali.
Přitom jsme chodili po rozsvíceném hřbitově, nádherně upraveném a čistě uklizeném
(vzpomínám si, že před léty byl tento hřbitov vyhlášen nejhezčím na bývalém okrese) 
a cítili jsme se tak nějak zvláštně.

A jsem kde?  Jsem u jádra věci proč píši tento krátký článek.
Kolik  z nás si přitom taky uvědomilo, že tudy může chodit za tmy  bez toho aniž by se praštil
o nějakou nízkou větev stromu, aniž by zakopl i nějaký drn , aniž by se píchl do oka
o větévku z přerostlého keře apod.
Kolik hodin  a úsilí člověka je třeba k tomu, aby tento  hřbitov byl v takovém stavu jaký je .
A  v jakém stavu je , to  nebudu  podrobně  popisovat,  každý kdo chce vidět, vidí.



Kolik hodin a úsilí to stálo ? To ví jen jediný člověk , ale ten o tom nemluví na potkání, 
ale pracuje. A pracuje pro ostatní.
Jaký div, v současné  době, kdy mnozí lidé jen mluví a dělají, že pracují.
Pracuje stále, doposud neúnavně, i když v poslední době je již těch 80  lét a zim znát.

A tak na závěr jedno velké poděkování panu Stejskalovi, za jeho mnohaletou a obětavou práci
s přáním hodně zdraví do nového roku a do dalších let , protože si to opravdu zaslouží.

                                                                                                                            Ing.  Miroslav Staněk

Pro vzorné pejskaře a milovníky němé tváře

Když jdeš do obchodu nebo na procházku 
a vedeš s sebou pejska na provázku
tak také ohni záda i kolínka
a posbírej po něm do pytlíku hovínka

Když místo pejska vedeš s sebou tele,
tak i lopatku si přidej do kabele.
Protože z takového hovádka
Už je na chodníku „pěkná hromádka“.

Když to neuděláš , příště zase
Kdo Tě uvidí, řekne sito jr ale pe!
Vždyť ten pejsek za to nemůže,
Na to jsi přece Ty, kdo mu uklidit pomůže.

text je převzatý z časopisu Chovatel

Akce Sport Clubu Ráječko

MAGORMAN  sobota 26.8.2006
Magorman v Ráječku nepatří k příliš navštěvovaným akcím, ale kdo přijde, tak nelituje. Letos jsme si 
s ním vyhráli ještě více. 
V pátek věnovalo 15 lidí skoro celý den přípravě na hotovo, ale samozřejmě jinak začíná vše o několik 
týdnů dříve.
Pro pořadatele začal „Magor“ v sobotu v osm ráno. V deset hodin byl odstartován „Rodinný závod“, 
který je určen zejména pro místní, ale nějak nám na něj ráječkovští pozapomněli přijít. Některé děti 
přišly bez rodičů, dospělí byli jen čtyři. Po startu se tedy rozjelo 8 dětí a 4 dospělí, aby absolvovali 
symbolicky jeden 5,5 km okruh. Vše proběhlo v pořádku, bez úrazu a mohli jsme se věnovat 
vyhlášení výsledků. Každé dítě bylo odměněno pořádnou dávkou fixů, zápisníkem, nálepkama, 
diplomem a památeční keramikou. Nesměla chybět ani cílová fotografie a tímto byl „Rodinný závod“ 
uzavřen.
Schází hodina do startu  hlavního závodu, kde čeká bikery 5 hod nepřetržitého ježdění na kole. Je 
vidět hodně nových tváří a i mezi diváky jsou někteří, pro které je to v Ráječku první návštěva. Naše 



pořadatelky napekly pro závodníky spousty perníků, koláčů a řezů, objevil se i napečený plech s 
logem Magormana.
Ve dvanáct zaznělo „start“ a banda nadšenců se vydala na trať. Nečekalo je nic příjemného, protože 
trať byla díky povodním nejhorší za celé čtyři roky. Průjezd posledního potoka jsme museli dokonce 
upravovat, aby jej bylo možno projet. Nejhorší byl, ale výjezd do Karolína. Tady se voda vyřádila 
nejvíce, ale neměli jsme sílu ani prostředky tento úsek opravit. Závodníci se museli tedy spokojit s 
velice náročným výjezdem.
O to větší obdiv získávají všechny ženy, které se zúčastnily. Bylo jich celkem osm a měly stejné 
podmínky jako muži. Polovina z nich jela dokonce kategorii jednotlivců, takže „magorky“ každým 
coulem. Nemá cenu to dále rozebírat, klobouk dolů přede všemi, co se postavili na start. Příští rok 
nashledanou.
Jak se to dělá:
Před startem ráno se musíte nejprve vzbudit. Rozvozit cedule po Ráječku a zatlouct směrovky. Objet 
celou trasu a vyznačit ji vápnem, aby závodníci nezabloudili. Ve sjezdu označit nejnebezpečnější 
místa, nebo se na to vyprdnout a rovnou objednat sanitku. Pak už jen stačí vyzvednout čerstvý chléb v 
pekárně, nachystat stoly na prezentaci a může se začít.
Před tím, ale samozřejmě musíte nakoupit vše , natisknout na cedulky informace, zkompletovat 
stánky, rozeslat propozice všude možně, akci nechat vyhlásit rozhlasem a pak už jenom čekat.
Jedna věta mě na závodech zaujala nejvíce. Řekl ji kamarád z Vysočan, který se přijel podívat.
Zněla: „Tohle kdyby jste udělali u nás, tak se vám ti lidi tady do toho údolíčka nevejdou“.
Tohle mu věříme, protože ve Vysočanech pořádáme každý rok triatlon a letos tam bylo několik stovek 
lidí. Na Magora jich přišlo z Ráječka asi jen třicet. Nevadí, ti co přišli, spokojeni byli.
Na přípravě závodu a jeho organizaci se podíleli:
Jiří Vyskočil, Tonda Juračka, Pavel Kupka, Zdeněk Přibyl st, Dominika Přibylová, Jiří Poky Pokorný, 
Gábina Pokorná, Jiří Oskar Škaroupka, Jirka Hajdamach, Petr Hajdamach, Lea Panáčková, Aleš 
Přibyl, Jana Přibylová, Zdeněk Přibyl ml, Martin Blažek, Martin Ševčík, Fana Němec, Katka 
Vyskočilová, Ondra Valenta, Tonda Janíček, Leona Martinková, Jarda Martinek, Petra Neoralová, 
Lucie Menšíková, Aleš Horák, Ilona Přibylová, Zdeněk Polák  Celkem 27 lidí. 
Ceny: diplomy, keramika, poháry, kosmetika, permanentky na spinning
V tombole: melouny a dva stany

Oskarova statistika:
Zúčastnilo se celkem 32 lidí (6 družstev a 14 jednotlivců). Jednotlivci ujeli celkem 177 kol – 973,5 
km. Družstva ujela celkem 178 kol – 1958 km. Dohromady najeto 355 kol – 2931 km.
6 krát se píchlo. 2 krát přervaný řetěz. 1420 krát se jelo přes potok. Vítěz ujel 18 kol – 99 km – 
průměrná rychlost 19,2 km/h a vystoupal do výšky 2340 m. Nejlepší družstvo najelo 17 kol.
Všichni účastníci vyjeli 7,83 krát na Mont Everest. Celkem najeli všichni do výšky 69 km. 1 okruh 
měl 130 m převýšení.
Informace o dění v obci najdete nejenom na oficiálních www stránkách Ráječka, ale i na stránkách 
Sport Clubu, kde je také diskuzní fórum, kde můžete ventilovat svoje problémy a přání. Těšíme se na 
vaši návštěvu na stránkách www.scrajecko.cz 
Činnost Sport Clubu Ráječko
www info diskuzní fórum
Informace o dění v obci najdete nejenom na oficiálních www stránkách Ráječka, ale i na stránkách 
Sport Clubu, kde je také diskuzní fórum, kde můžete ventilovat svoje problémy a přání. Těšíme se na 
vaši návštěvu na stránkách www.scrajecko.cz 

Ples
Ples Sport Clubu Ráječko se uskuteční 27 ledna 2007 ve Vysočanech. Ostatní kulturní akce najdete na 



našich www stránkách. 
Tělocvična
Od listopadu je v provozu tělocvična v Ráječku pro děti školního věku. Cvičení se sportovci provádí 
trenér atletiky Karel Stloukal a účastníci se scházejí vždy v neděli od 10,30 do 11,30 hod. Zúčastnit se 
může každý, holky i kluci, stačí si vzít sportovní obuv, oblečení a dostavit se v tomto termínu. 
Cvičení není náročné a čeká vás spousta kolektivních her. 

1. BBP 200607, Běh 17. listopadu
Prvním závodem v Brně na Palackého vrchu začal seriál závodů Brněnského běžeckého poháru 2006
2007. Závodů bude celkem 10 a jeden z nich bude pořádán i v Ráječku. 
V letošním roce máme i my veliké zastoupení v žákovských kategoriích a tady jsou první výsledky 
závodníků z Ráječka. 

Mladší žákyně r.n. 1994 a ml.    1000m
13 místo z celk.13    HRUBÁ Michaela    (nar. 1998)    SC Ráječko 

Mladší žáci r.n. 1994 a ml.     1000m
  2 místo z celk.24    ŠEVČÍK Martin    (nar.1994)    SC Ráječko
10 místo z celk.24    HAJDAMACH Jiří    (nar.1994)    SC Ráječko
15 místo z celk.24    BRÁZDA Michal    (nar.1997)    SC Ráječko

Upozornění

Na základě obecně závazné vyhlášky č.1/2002, o veřejných prostranstvích, žádáme naše občany o 
omezení parkování osobních automobilů na veřejných prostranstvích a o odstranění vraků 
nepojízdných aut z veřejných komunikací v naší obci. 
Dále žádáme občany z ulice Na Výsluní, aby popelnice nenechávali na chodnících, brání to v pohybu 
chodců, zvláště maminek s malými dětmi.                                                                                 

Pozvánka na

VÁNOČNÍ DÍLNU

V sobotu 9.12.2006 od 9.00  12.00 hodin
v budově Staré školy

Výroba:
Vánočních ozdob na stromeček, andílků, vánočních Betlémů.

Vzít s sebou:
Přezůvky, nůžky a nůžky na manikúru, pastelky, svačinku a dobrou náladu .

      Prosím o zapsání zájemců v ZŠ (na nástěnku), nebo v Pekařství u Blažků.



Těší se Eva Juračková

Prodej medu

Pan Pokorný Miroslav z nám 1. máje 25, zahájil předvánoční, cenově výhodný 
doprodej kvalitního medu z letošní sklizně.
 med tmavý , medovicový      1 kg  80 Kč  včetně sklenice
 med smíšený lesní               1 kg  75 Kč  včetně sklenice
 med květový                            1 kg  60 Kč  
 med smíšený v 5ti kg balení        320 Kč
 med květový v 5ti kg balení        300 Kč.
Jako protihodnotu lze dát čisté, umyté, hygienicky nezávadné sklenice i typu Omnia, avšak bez 
jakýkoliv nálepek, mimo originálních sklenic s nálepkou prodávajícího. Neberou se sklenice od 
okurků a nakládané zeleniny.
Prodávající rovněž upozorňuje zájemce, aby nevraceli sklenice od medu, které byly koupeny v 
obchodní síti a supermarketech, kde se většinou jedná o medy dovážené z ciziny a překupníky a 
zpracovately pouze přetáčené. Tyto medy osahují zárodky a viry nemocí, které jsou pro včely velmi 
nebezpečné a proto hrozí možnost přenosu těchto nemocí do našich chovů!!!
Při dodání kvalitních sklenic bez uvedených závad, se cena snižuje o 5 – 10, Kč.
Do nestandartních sklenic je možno, pokud bude med  tekutý, tento stočit na počkání, rovněž se 
slevou.
Uvedený prodej s uvedenými zásadami odpovídá normám českého a moravského medu a plně 
odpovídá normě EU.
                                                                                                      Ing.Miroslav Pokorný Csc

Rozpis stomatologické LSPP   blanenská část

                 Služba je sloužena od 8.00 – 12.00 hodin             
Prosinec
2.12.               MUDr. Kulhánková           Křtiny, Zdrav. středisko                            516 439 190
3.12.               MUDr. Kupková                Poliklinika Blansko, Sadová 33              516 488 457
9.12.               MUDr. Láníková               Poliklinika Blansko, Sadová 33              516 488 456
10.12.             MUDr. Levová                  Adamov, Smetanovo nám. 327               516 447 606
16.12.             MUDr. Miklíková               Blansko, ZŠ Rodkovského                       516 418 101
17.12.             MUDr. Paulíčková           Černá Hora, Zdrav. středisko                   516 437 257
23.12.             MUDr. Pokorná M.           Blansko, Gellhornova 9                            516 412 422
24.12.             MUDr. Pokorný M.           Blansko, A. Dvořáka 4                                516 417 621
25.12.             MUDr. Roth                      Ostrov, Zdrav. středisko                             516 444 326
26.12.             MUDr. Řehořek               Poliklinika Blansko, Sadová 33                516 488 453
30.12.             MUDr. Řehořek               Poliklinika Blansko, Sadová 33                516 488 453
31.12.             MUDr. Semrádová         Sloup, Zdrav. středisko                               516 435 203

                  1.1.2007      MUDr. Staňková                  Jedovnice, Zdrav. středisko             516 442 726

Od 1.3. 2006 je služba zajištěna na Stomatologické klinice u Svaté Anny, tel.  
ústředna 543181111 a to od 19.00 h.  7.00 h. ve všední dny a nepřetržitě o svátcích.  
           



Česká pošta oznamuje

Pošta RájecJestřebí, Sportovní č.p. 629 má následující otvírací dobu:

PO        8:00 – 11:00          13:00 – 18:00
ÚT        8:00 – 11:00          13:00 – 18:00
ST        8:00 – 11:00          13:00 – 18:00
ČT        8:00 – 11:00          13:00 – 18:00
PÁ         8:00 – 11:00          13:00 – 18:00
SO        8:00 – 10:00

Česká pošta , s.p. Vás informuje, že ve Vašem bydlišti Ráječko probíhá dodávání poštovních zásilek 
prostřednictvím mobilního obslužného místa v pracovní dny v rozmezí
Od  11:20  do  13:35 hod.
Podat své poštovní zásilky můžete rovněž na stanovišti obslužného místa:

u restaurace NOVÁ   v době od 13:35 do 13:45 hod.    

Úspěšný mladý sportovec

Silniční cyklistika  pro naši obec, která žije zéjména fotbalem, nezvyklá sportovní disciplína. O to 
cennější je uspěch, našeho mladého občana, Aleše Pokorného (r. nar.1986) z ulice Na výsluní, který se 
tímto sportem zabývá.
V celkovém pořadí závodů Moravského poháru r. 2006 v kategorii muži „A“ obsadil vynikající 
čtrnácté místo a získal 363 bodů ze všech závodů letošní sezóny. Jeho domovským oddílem je  CK TJ 
Sokol Blansko. Jedná se o ryze amatérský oddíl  a všechno startovné a veškéré náklady spojené s 
účastí na závodech si cyklisté hradí sami. Oddíl jim zajistí pouze doprovodná vozidla.
Aleš závodí na kole , které má složené z rámu SIDI , dalšími komponenty jsou sestava KOMPAŇOLO 
a příslušenství.
V sezóně trénuje každý den a v rámci tréninku na kole dojíždí i do svého zaměstnání v Černé Hoře. 
Ve volném čase, kterého nemá nazbyt, dělá instruktora spiningu v Blansku.
Nezbývá než mu popřát silnou vůli v tréninku a hodně úspěchů a do další cyklistické sezóny.

SK Olympia Ráječko

Hodnocení podzímní části župního přeboru mužů

Naše „A“mužstvo se umístilo po podzimní části soutěže na 14.místě se skórem 16:32 . Toto umístění 
je důsledkem nestabilních výkonů mužstva, častých zranění klíčových hráčů a také velmi úzkého 
hráčského kádru.
Na jarní sezónu musíme  kádr rozšířit o zkušené hráče, kteří budou ochotni v Ráječku hrát a nechat na 
hřišti i něco navíc.
Bude záležet i na podpoře obce Ráječko, jako hlavního sponzora, neboť bez finančních prostředků 



náš fotbalový oddíl nemůže fungovat.
Chci poděkovat výboru SK Olympia a všem hráčům a jsem přesvědčen, že uděláme vše , aby naše 
výkony a výsledky byly v jarní části soutěže o mnoho lepší.
                                                                                                            Lubomír Zapletal
                                                                                                            trenér „A“mužstva

SK Olympia zve všechny své členy a příznivce na VALNOU HROMADU 
v neděli 10.12.2006 v 10:00 hod ve „Staré škole“.


